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每套「我最喜愛的蔬菜選舉」活動教材有： 
· 選舉海報1張  · 蔬菜圖片貼紙3張  ·「Like」貼紙6張

1.  蔬菜選舉活動宜分級進行，每級會獲發1套活動教材。 

2.  從蔬菜圖片貼紙上挑選3幅蔬菜圖片，並貼在本選舉海報的圓形空
框上 （也可自行製作蔬菜圖片）。

3. 安排學生選出最喜愛的蔬菜。請他們在選舉海報上的適當位置貼
上「Like」貼紙，以標示他們的喜好。

Each "Vote for My Favourite Vegetables" kit contains:
• one poll poster    • three sheets of vegetable image stickers    • six sheets of “like” stickers

1. You are advised to organise a "Vote for My Favourite Vegetables" activity for each 
grade. One activity kit will be issued to each grade.

2. Pick any 3 vegetable images from the vegetable stickers, paste them in the blank 
circles on the poll poster. You may also create your own vegetable images.

3. Ask the students to vote for their most favourite vegetable. Ask each of them to put 
a “like” sticker at the suitable place on the poll poster to indicate  their preferences.

學校 School

班別 Class

南瓜
Pumpkin

蕃茄
Tomato

菜心
Choy Sum

菠菜
Spinach

冬菇
Shiitake Mushroom

木耳
Wood Ear Fungus

紅蘿蔔
Carrot

洋蔥
Onion

甜豆
Sweet Pea
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